
de deseando máis apropiado para os peregrinos, ou ben deberan ter garantido que o entorno do pavillón fose 
adecuado para o deseando. 

Si ben é de agradecer que este episodio violento resulte un incidente aislado, non é menos certo que 
son innumerables as queixas dos veciños solicitando que se busque solución a este tipo de situacións que 
impiden disfrutar do deseando nocturno nalgunhas zonas do noso concello. 

Ademáis de todo O anteriormente exposto, resulta evidente o perxuizo que noticias deste tipo causan á 
imaxe de Redondela, e é por iso que formularnos a seguinte pregunta: 

¿Cáles son as medidas que se adoptaron Ou se van a adoptar dende o Concello de Redondela para 
garantir o deseando de redondeláns e visitantes?. 

Contesta o Sr. Alcalde Acctal. que a zona da Marisma de Santa mariña non é residencial e non hai 
edificios que reunan condicións adecuadas para pemoctar, se ben tense autorizado en ocasións, a estancia de 
peregrinos cando está cheo o albergue da Casa da Torre. 

Remata indicando que o Goberno garantiza o deseando dos veciños.- 

Pola Presidencia dase por rematada a presente sesión, sendo as vinteunha horas e trinta e catro minutos 
da data fixada no encabezamento, en proba de todo o que, se extende a presente acta, que se inscribiu no Libro 
dende a volta do folio núm. 113 do Papel Timbrado da Comunidade Autónoma de Galicia, Serie A n" 22371 13 
ata a volta do folio núm.120, Serie A n° 2237120, e todo o que, como Secretario, DOU FE.- 
O 1° TENIENTE DE ALCALDE 

XOSÉ CARLOS PAzOs DOCAMPO 

SESIÓN ORDINARIA CELEBRADA POLO PLENO DO CONCELLO O DÍA 
29 - SETEMBRO - 2009 

ORDE DO DIA 

APROBACIÓN DA ACTA DA ÚLTIMA SESIÓN. 
RECOÑECEMENTO EXTRAXUDICIAL DO CONCELLO l/09. 
APROBACIÓN INICIAL MODIFICACIÓN DA ORDENANZA FISCAL DO IMPOSTO 
DE BENS INMOBLES. 

ADXUDICACIÓN POSTOS NO MERCADO MUNICIPAL DE ABASTOS DE 
REDONDELA. 

5.- APROBACIÓN DEFINITIVA ESTUDO DETALLE NO CAMIÑO DE LEITON, N° 10- 
CHAPELA, PROMOVIDO POR PROCONS GALAECIA, s. L.



ADOPCIÓN DE ACORDOS EN RELACIÓN CO EXPEDIENTE DE EXPROPIACIÓN 
CON MOTIVO DAS OBRAS DE "SANEAMIENTO NA BACIA GALICIA-COSTA, 
COLECTOR xERAL DE TRASMAÑO". 
ADOPCIÓN DE ACORDOS EN RELACIÓN CO EXPEDIENTE DE EXPROPIACIÓN 
CON MOTIVO DAS OBRAS DE "URBANIZACIÓN DO CAMIÑO DE COSTOIA (TRAMO AVDA DE REDONDELA A CAMIÑO DE SUBIDA A CIDADELLE) EN CHAPELA, 
REDONDELA". 

ADOPCIÓN DE ACORDOS EN RELACIÓN CO EXPEDIENTE DE EXPROPIACIÓN 
CON MOTIVO DAS OBRAS DE "URBANIZACION DO ACCESO A SANTA MARIÑA". 
APROBACIÓN DEFINITIVA ALTERACIÓN CALIFICACION XU RÍDICA DO BEN 
MUNICIPAL "VIVENDAS MESTRES ANTIGO COL. ENCINAS". 

PETICION DA ASOCIACIÓN CORAL ALVEDOSA, EN RELACION CON LOCAL 
ENSAIO NO CENTRO SOCIOCOMUNITARIO DE REDONDELA. 
AC'I'IVIDADE DE CONTROL DO PLENO: 
DAR CONTA DE RESOLUCIÓNS DA ALCALDÍA E CONCELLEIROS DELEGADOS. 

MOCIÓNS. 

MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL DO PARTIDO POPULAR RELATIVA A 
APLICACIÓN DE RECURSOS DO FONDO ESTATAL DE INVERSIÓN LOCAL PARA O 
PAGAMENTO DOS GASTOS CORRENTES DAS ENTIDADES LOCAIS E O MANTEMENTO 
DOS SERVICIOS BÁSICOS QUE PRESTAN ÁOS CIDADÁNS. 

COMPARECENCIAS DE CONCELLEIROS. 
ROGOS E PREGUNTAS. 

Na Casa do Concello de Redondela, sendo as vinte horas e trinta minutos do dia vintenove de 
setembro de dous mil nove, baixo a Presidencia do Sr. Alcalde, D. XAIME REI BARREIRO e a asistencia 
dos/as Sres./as Concelleiros/as: D. EDUARDO JOSÉ REGUERA OCAMPO, D. EMILIO GONZÁLEZ 
IGLESIAS, D‘. LAURA LAGO ALLER, D‘. MARIA ALBINA REBOREDO SURIS, D. MANUEL 
IGLESIAS CARRERA, D. CARLOS GONZÁLEZ FERNÁNDEZ, D. JOSÉ GARCÍA MÍGUEZ, D‘. 
FRANCISCA CANAL GÓMEZ, D. JUAN TIZÓN CABALEIRO, D. JOSÉ ALBERTO PAZOS COUÑAGO, 
D. MIGUEL ANGEL ALVAREZ BALLESTEROS, D‘. HERMINDA QUELLE FERNÁNDEZ, DONA. 
MARIA LORENA LÓPEZ RODRÍGUEZ, D. CÁNDIDO vILABOA FIGUEROA, D“. LAURA ALONSO 
GÓMEZ, D. XOSÉ CARLOS PAZOS DOCAMPO, D‘. MARÍA ANxELES BABARRO FERNÁNDEZ, D“. 
ROSA MARIA COSTAS ESTÉVEZ, D. ALEJANDRO BASTOS FERNÁNDEZ, e D. BENIGNO GARCÍA- 
LUENGO MONTERO, tamén asistiu o Sra. Interventora Xeral do Concello D‘. AGUEDA BELLO VALDÉS, 
actuando como Secretario o Técnico de Administración Xeral, D. BERNARDO SOTO LÓPEZ, constitúese o 
Pleno do Concello, en sesión ordinaria, conforme á convocatoria e de acordo coa Orde do Día. 

INCIDENCIAS.- 

Con carácter previo ao tratamento dos asuntos incluídos na Orde do Día, a Corporación garda un 
minuto de silencio en lembranza das víctimas da violencia de xénero.- 

O Sr. Alcalde auséntase do Salón de Sesións ao iniciarse as intervencións do punto número 10 da Orde 
do Día, sendo as vinteunha horas e oito minutos, incorporándose na deliberación do indicado punto sendo as



vínteunha horas e dez minutos. Durante a ausencia preside a sesión o concelleiroPrimeiro Teniente de Alcalde 
Sr. Pazos Docampo. 

O concelleiro Sr. García-Luengo Montero, auséntase do Salón de Sesións ao rematar o punto 11.1) da 
Orde do Día, sendo as vinteunha horas e corenta e sete minutos. 

A Presidencia declara aberta a sesión, en primeira convocatoria, procedéndose a trata-los puntos da 
Orde do Dia.- 

1.- APROBACIÓN DA ACTA DA sEsióN ANTERIOR.- 
Non se formulan observacións, e o Pleno do Concello, en votación ordinaria e por unanimidade dos/as 

seus membros presentes, sendo vinteún votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 8 do PP, 3 do BNG, e 2 do PG), 
acorda prestar aprobación ao acta da sesión celebrada con carácter ordinario o 9 de setembro de 2009.- 

2.- RECOÑECEMENTO EXTRAXUDICIAL DO CONCELLO 1/09.- 
ANTECEDENTES.- 

Dictame da Comisión Infomiativa de Facenda e Patrimonio de data 25 de setembro de 2009. que 
transcrito dí: 

"Vista a Proposta da Alcaldía de data 23.09.09, que transcrita dí: 

Unha vez finalizado o exercicio orzamentario anterior, compre proceder a aprobación de determinadas 
facturas dado que corresponden a servizos prestados e materiais entregados, asi como obras do Concello que 
non poideron ser contabilizados no exercicio 2008. 

As mencionadas facturas recollense como anexos a presente proposta desglosados do seguinte xeito: 

- Listado denominado PRI por un importe total de 6.137,21 euros. 

- Listado denominado PR2 por un importe total de 35.765,25 euros. 

- Listado denominado PR3 por un importe total de 443.143,68 euros. 

- Listado denominado PR4 por un importe total de 161.182,18 euros. 

Visto o informe da Interventora n° 106/09 de data 23.09.09. 

Esta Alcaldia proponlle ao Concello Pleno a adopción do seguinte acordo: 

Proceder a aprobación de gastos por servizos, subministros e obras prestados ao Concello por un 
importe total 646.228,32 euros. 

Votación e dictame: 

A Comisión Informativa de Facenda e Patrimonio, co voto favorable dos Sres. Concelleiros do Grupo 
Municipal do PSdeG-PSOE (4), do BNG (2), a abstención do Grupo Municipal do PP (4), e o voto en contra do 
Grupo Municipal PG (l), dictaminou favorablemente a proposta da Alcaldia, antes transcrita."
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"EXPON: Que a comisión informativa de facenda e patrimonio en sesión celebrada o día 25.09.09 
adoptou dictame sobre o expediente relativo a Recoñecemento Extraxudicial I/09 sometendo a consideración 
do Pleno a correspondente proposta de acordo. 

Que na orde do día da sesión que celebrara o Pleno do Concello o dia 29.09.09 figura a devandita 
proposta relativa a Recoñecemento Extraxudicial de créditos I/09, o abeiro do estabelecido no artigo 97.5 do 
Regulamento de Organización, Funcionamento e Réxime Xurídico das Entidades Locais aprobado por Real 
Decreto 2568/1986 do 28 de novembro formula a seguinte ENMENDA DE MODIFICACIÓN, no seguinte 
sentido: 

Onde dí: 

Proceder a aprobación de gastos por servizos, subministros e obras prestados ao Concello por un 
importe total 646.228,32 euros. 

Debe dicir: 

Proceder a aprobación de gastos por servizos, subministros e obras prestados ao Concello recollidas nos 
listados anexos ao expediente por un importe de 627.140,97 cas seguintes excepcións: 

I.- Do listado l: Comercial Vazpe; Viveros Jardin Al Mar; Hormigones S.A. Grupo JCA; e Miss 
Carril. 

2.- Do listado 2: Maquinaria Agrícola Carpintero S.L. 

3.- Do listado 4: Ferralla Domínguez S.L. e José Pazos Lago, S.L.." 

INTERVENCIÓNS.- 

O concelleiro Sr. González Iglesias, manifesta que obra no expediente relativo a este asunto a 
enmenda que ten presentada ao dictame da Comisión Informativa, e que se refire á exclusión, dos listados 
anexos ao expediente, dos recoñecementos de gastos que se indican na enmenda. 

O concelleiro Sr. García-Luengo Montero, anuncia o voto en contra do PG. 
A concelleira Sra. Canal Gómez fai referencia ao informe desfavorable da Interventora Municipal con 

respecto ao recoñecemento de determinados gastos dos que se propón a súa aprobación, e dí que isto non e un 
feito illado senón que se da noutras facturas. Indica que os proveeedores non teñen a culpa da mala xestión do 
goberno municipal e sinala a conveniencia de deixar o asunto sobre a mesa. 

O concelleiro Sr. González Iglesias fai referencia ao importe total dos gastos a recoñecer e á escasa 
contía das facturas que se retiran, polo que considera un absurdo deixar o asunto sobre a Mesa, e resalta que 
coa exclusión dos listados das facturas que se relacionan na enmenda que ten presentada o infonne da 
Interventora é favorable ao recoñecemento do gasto que resulta das facturas que se manteñen, sendo este 
extremo confirmado pola Interventora Municipal. 

O concelleiro Sr. García-Luengo Montero di que respeta o infonne da Interventora e pide claridade no 
recoñecemento do gasto.



A concelleira Sra. Canal Gómez sinala que as facturas corresponden ao ano 2008 que se xa se está no 
2009. Esixe unha planificación máis ordenada, fai referencia a reparos continuos do Consello de Contas, e á 
pouca importancia que se lles da aos proveedores, pequenos autónomos que precisan do día a día para vivir. 

O Sr. González Iglesias dí que se retiran pequenas facturas, e que estas se presentan, en moitas 
ocasións, no exercicio seguinte ao da prestación do servizo ou subministro. 

Votación á Enmenda.- 

Sometida a Enmenda a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría dos seus 
membros presentes, sendo once votos a favor (8 do PSdeG-PSOE e 3 do B.N.G), e dez votos en contra (8 do 
PP e 2 do PG), aprobou, nos seus propios térmos, a Enmenda anteriormente transcrita.- 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría dos seus 
membros presentes, sendo once votos a favor (8 do PSdeG-PSOE e 3 do B.N.G), e dez votos en contra (8 do 
PP e 2 do PG), aprobou o dictame da Comisión Informativa de Facenda e Patrimonio coas modificacións 
resultantes da enmenda presentada e aprobada.- 

3.- APROBACIÓN INICIAL MODIFICACIÓN DA ORDENANZA FISCAL DO IMPOSTO 
DE BÉNS INMOBLES.- 

ANTECEDENTES.- 

Dictame da Comisión Informativa de Facenda e Patrimonio de data 25 de setembro de 2009, que 
transcrita dí: 

"Vista a ordenanza fiscal reguladora do Imposto sobre bens inmobles (IBI) no Concello de Redondela. 

Tendo en conta a elaboración e tramitación da ponencia de valores totais dos bens inmobles urbanos 
do Concello de Redondela. 

Tendo en conta as repercusións tributarias que se derivarán, a partir do ano 2006, da aprobación da 
ponencia de valores totais citada. 

Coa finalidade de lograr unha adecuada repercusión tributaria que teña en conta as novas valoracións 
dos bens inmobles aos efectos do IBI así como as novas incorporacións de bens inmobles urbanos aos 
correspondentes padróns. 

Coa ñnalidade de estabelecer os novos tipos de gravame do IBI nos que se teña en conta a incidencia 
dos novos valores catastrais dos inmobles asi como a existencia de inmobles de características especiais. 

Este concelleiro proponlle ao Concello Pleno a adopción do seguinte acordo: 

Primeiro.- 

“Modificar a ordenanza fiscal reguladora do Imposto sobre bens inmobles (IBI) no Concello de 
Redondela, que quedaría redactada do seguinte xeito:
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l. De conformidade co estabelecido no artigo 59.1 do Real Decreto lexislativo 2/2004, de 5 de marzo, 
que aproba o texto refundido da Lei reguladora das facendas locais, LRF L, o Imposto sobre bens inmobles, IBI, 
é un tributo de imposición obrigatoria esixibel segundo as disposicións do citado texto refundido contidas 
especialmente nos artigos 60 ao 77. 

2. De conformidade co estabelecido no artigo 15.2 da LRFL o Concello de Redondela acorda a 
ordenación deste tributo segundo as nonnas contidas nesta ordenanza fiscal en concordancia co disposto na 
LRF L e na restante normativa de aplicación. 

Artigo 2. 

1. O tipo de gravame do IBI queda fixado: 
- No 0,44 por cento para os bens de natureza urbana. 
- No 0,30 por cento para os bens de natureza rústica. 
- No 1,10 por cento para os bens de caracteristicas especiais. 

2. Estabelécese un recargo do 25 por cento da cota líquida do Imposto para tódolos inmobles de uso 
residencial que se atopen desocupados con carácter permanente, de conformidade coas condicións que se 
detenninen regulamentariamente. 

Artigo 3. 

Ademais dos bens inmobles indicados no artigo 61 .l e 61.2 da LRF L e, ao abeiro do disposto 
no artigo 62.4 da LRFL, estarán exentos, por criterios de eficiencia e economia na xestión recadatoria do 
tributo, os seguintes inmobles: 

a) Os de natureza urbana, sempre que a cota líquida, sexa inferior a 6,00 euros. 

b) Os de natureza rústica no caso que, para cada suxeito pasivo, a cota líquida correspondente á 
totalidade de bens rústicos posuidos no municipio sexa inferior a 6,00 euros. 

Disposición ñnal. 

Esta ordenanza fiscal, que modifica a aprobada polo Concello Pleno o día O8 de novembro de 2007, 
entrará en vigor o dia da súa publicación integra no Boletín oñcial da provincia de Pontevedra, e aplicarase a 
partir do día l de xaneiro de 2010, permanecendo en vigor até a súa modificación ou derrogación expresa". 

Segundo.- 

Aprobar provisoriamente a modiñcación proposta no punto anterior. 

Terceiro.- 

Ao abeiro do previsto no artigo l7 do Texto Refundido da Lei Reguladora das Facendas 
Locais, os acordos adoptados e a modificación da ordenanza fiscal exporase ao público por un periodo de trinta 
días mediante edicto insertado no boletín oficial da provincia, no taboleiro de anuncios do Concello e nun 
diario dos de maior difusión da provincia por ser municipio de mais de 10.000 habitantes, para que os 
interesados poidan examinar o expediente e presentalas reclamacións que estimen pertinentes. De non 
presentarse reclamación algunha contra os acordos adoptados entenderanse definitivamente adoptados os 
acordos até entón provisorias.



Votación e dictame: 

A Comisión Informativa de Facenda e Patrimonio, co voto favlorable dos Sres. Concelleiros do Grupo 
Municipal do PSdeG-PSOE (4), do BNG (2), a abstención do grupo municipal do PP (4), e do Grupo 
Municipal PG (l), dictaminou favorablemente a proposta da Alcaldia antes transcrita." 

INTERVENCIÓNS.- 

O concelleiro Sr. Garcia-Luengo Montero anuncia a abstención do PG. 
O concelleiro Sr. Pazos Docampo sinala que o seu grupo político vai a votar a favor da proposta. 

O concelleiro Sr. Pazos Couñago dí que é necesario mostrar certa flexibilidade para adaptarse ás 
condicións económicas actuais e fonnula enmenda ao dictame da Comión informativa no senso de propoñer 
que o tipo de gravame do Imposto de Béns Inmobles se reduza ao o mínimo legal. 

O concelleiro Sr. González Iglesias manifesta que coa finalidade de acornpasar as novas valoracións 
dos béns inmobles ao tipo de gravame do IBI, este vense correxindo cada 2 anos adecuándose deste xeito á 
repercusión tributaria, en tanto que coa proposta formulada polo PP o tipo de gravame dispararíase en 3 anos o 
que comportaria problemas para os cidadáns nun futuro próximo. 

O concelleiro Sr. Pazos Couñago estima que o realmente certo a día de hoxe son as extremas 
dificultades que veñen soportando os cidadáns como consecuencia da crise económica, polo que o máis 
efectivo sería aplicar politicas paliativas tal como a baixada do recibo do IBI, mediante a baixada do tipo de 
gravame, o que tería a súa incidencia no bolsillo dos cidadás. Engade que o que importa é a situación 
económica actual porqué dentro de 3 ou 4 anos as circunstancias terán variado. 

O concelleiro Sr. González Iglesias dí que o tipo de gravame que propón fixase tendo en conta a 
incidencia dos novos valores catastrais, as incorporacións de béns inmobles urbanos aos correspondentes 
padróns, e a existencia de inmobles de caracteristicas especiais, permitindo esta fórmula que o importe do 
recibo do próximo ano sexa igual que o do correspondente exercicio, mentras que a proposta do PP dispararia 
en 3 anos o importe do recibo. 

Votación á enmenda.- 

Sometida a enmenda a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría dos seus 
membros presentes, sendo once votos en contra (8 do PSdeG-PSOE, e 3 do BNG), dúas abstencións (2 do PG) 
e oito votos a favor (8 do PP) rexeitou a enmenda presentada.- 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría dos seus 
membros presentes, sendo once votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, e 3 do BNG), oito votos en contra (8 do PP) 
e dúas abstencións (2 do PG), aprobou nos seus propios térmos o dictame da Comisión Informativa de Facenda 
e Patrimonio nos antecedentes transcrita.-



( Sinatura )
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4.- ADXUDICACIÓN POSTOS NO MERCADO MUNICIPAL DE ABASTOS DE 
REDONDELA.- 

ANTECEDENTES.- 

Dictame da Comisión Informativa de Interior de data 25 de setembro de 2009, que transcrito dí: 

"Antecedentes.- 

Proposta da Presidencia da Comisión de data 23 de setembro de 2009, que transcrita dí: 

"Vista a Acta de Apertura de Plícas presentada á subhasta convocada para a concesión administrativa, 
de conformidade co Regulamento do Mercado de Abastos de Redondela, de postos no Mercado de Abastos, 
celebrada o l3 de agosto de 2009, que dí: 

"Aberto o acto pola presidencia, procedeuse á apertura das ofertas presentadas, segundo a 
continuación se indica: 

- Oferta presentada por DONA. ROSA GARRIDO PEQUENO. Presenta a documentación esixida e 
oferta polo posto número 15 a cantidade de 3.000 euros. 

- Oferta presentada por DONA. ELISA FREITAS ANDREU. Presenta a documentación esixida e 
oferta polo posto número 18 a cantidade de 391 euros. 

Esta Mesa de Contratación, por unanimidade dos seus membros, propón ao órgano de contratación que 
o posto número 15 se adxudique a DONA. ROSA GARRIDO PEQUENO polo prezo de 3.000 euros, e o posto 
número 18 a DONA. ELISA FREITAS ANDREU polo prezo de 391 euros, por ser as ofertas presentadas e 
reunir os requisitos esixidos." 

Á vista do que, este Concelleiro delegado á Comisión de Interior, ten a ben propoñer a adopción dos 
seguintes acordos: 

Primeiro.- Adxudicar o posto n° 15 do Mercado de Abastos de Redondela, Sala Central.- l.- 

BANCADAS, para a actividade de peixe, a DONA. ROSA GARRIDO PEQUENO, polo prezo de 3.000,00 
euros. 

Segu_ndo.- Adxudicar o posto n° 18 do Mercado de Abastos de Redondela, Pranta Baixa, II.- 

BANCADAS, para a actividade de froitas, a DONA. ELISA FREITAS ANDREU, polo prezo de 391,00 
CUYOS . 

Terceiro.- Proceder á devolución das garantías provisorias presentadas polos licitadores, agás aos 
adxudicatarios de postos. 

Cuarto.- Os adxudicatarios deberán depositar fianza definitiva por importe do catro por cento do prezo 
de adxudicación." 

Intervencións.- 

(m) 

Votación e dictame.- 

Sometida a proposta a votación, a Comisión Informativa de Interior, en votación ordinaria e por



maioria dos/as SresJas Concelleiros/as, sendo sete votos a favor (4 do PSdeG-PSOE, 2 do BNG, e 1 do PG), e 
catro abstencións (4 do PP), estimou oportuno dictaminar favorablemente a proposta da Presidencia da 
Comisións, nos antecedentes transcrita, e na súa consecuencia propoñer ao Concello Pleno, a súa aprobación.-" 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade dos/as 
Sres./as concelleiros/as, sendo vinteún votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 8 do PP, 3 do BNG, e 2 do PG), 
aprobou, nos seus propios termos, o dictame da Comisión Informativa nos antecedentes transcrita.- 

5.- APROBACIÓN DEFINITIVA ESTUDO DETALLE NO CAMIÑO DE LEITÓN, N' 10- 
CI-IAPELA, PROMOVIDO POR PROCONS GALAECIA, S. L..- 

ANTECEDENTES.- 

Dictame da Comisión Informativa de Urbanismo de data 25 de setembro de 2009, que transcrito dí: 

"Pola Presidencia dase conta da súa proposta de data 23.09.09 que transcrita di: 

“Por acordo da Xunta de Goberno Local de data 7 de xullo de 2009, aprobouse inicialmente o estudo 
de detalle promovido por Dona. Carmen González Da Sousa, en representación da mercantil Procóns Galaecia, 
S.L., de acordo co proxecto redactado polo arquitecto Gumersindo Vázquez Gómez, visado polo COAG con 
data 01.06.09, que ten por finalidade reordenar os volumes edificables e reaxustar os aliñamentos da 
edificación nun ámbito do camiño de Leitón, 10 — Chapala. 

Efectuado o trámite de información pública mediante anuncio publicado no xornal Faro de Vigo do 
día 18 de xullo de 2009 e, no Diario Oficial de Galicia n" 157 de data 12 de agosto de 2009, con notificación 
individual aos interesados directamente afectados comprendidos no ámbito territorial do estudo de detalle, non 
foi presentada ningunha alegación, segundo resulta da certificación expedida pola Secretaria Xeral do Concello 
con data 18.09.09. 

Vistos os artigos 86.2 da Lei 9/2002, do 30 de decembro, de ordenación urbanística e protección do 
medio rural de Galicia, modificada, entre outras, pola lei 15/2004, do 29 de decembro e, Lei 6/2009, de ll de 
maio, de medidas urxentes en materia de ordenación do territorio e do liotoral de Galicia; l40.5 do 
Regulamento de Planeamento, 64.2.c) da Lei 5/ 1997, do 22 de xullo, de Administración Local de Galicia e 
22.2.c) da lei 7/1985, do 2 de abril, reguladora das Bases de Réxime Local, modificada, entre outras, pola leí 
11/1999, do 21 de abril e pola Lei 57/2003, do 16 de decembro, de medidas para modernización do goberno 
local. 

Esta Presidencia, en virtude do que antecede ten a ben propoñer que, a Comisón informativa de 
urbanismo ditamine favorablemente a adopción dos seguintes acordos: 

Primeiro.- Aprobar definitivamente o devandito estudo de detalle promovido por Dona. Carmen 
González Da Sousa, en representación da mercantil Procóns Galaecia, S.L., de acordo co proxecto redactado 
polo arquitecto Gumersindo Vázquez Gómez, visado polo COAG con data 01.06.09 que ten por finalidade 
reordenar os volumes edificables e reaxustar os aliñamentos da edificación nun ámbito do camiño de Leitón, l0 
- Chapela. 

Segundo.- lnstar da Secretaria Xeral do Concello a dilixencia de tódolos planos e documentos do 
instrumento urbanístico aprobado, no que se faga constar o acordo recaido. 

Terceiro.- Publicar no DOG e no BOP o acordo de aprobación definitiva, e notificar ós interesados 
con sinalamento dos recursos procedentes
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Cuarto.- Comunicar ao Conselleiro de Medio Ambiente, Territorio e lnfraestruras, o presente acordo, 
dándolle traslado dunha copia autenticada do expediente administrativo completo e de dous exemplares do 
instrumento aprobado definitivamente, debidamente dilixenciados, a efectos da súa entrada en vigor." 

A comisión informativa de urbanismo, en votación ordinaria, e por maioría dos seus membros 
presentes, sendo 7 votos a favor (4 do PSdeG-PSOE, 2 do BNG e 1 do PG) e 4 abstencións (do PP) estimou 
oportuno ditaminar favorablemente a proposta transcrita." 

INTERVENCIÓNS.- 

A concelleira Sra. López Rodríguez entende que co estudo de detalle se reducen espazos libres e que 
se está utilizando un instrumento inadecuado para o desevolvemento urbanístico da parcela. 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría dos/as Sres./as 
concelleiros/as, sendo trece votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 3 do BNG e 2 do PG), e oito abstencións (8 do 
PP), aprobou, nos seus propios termos, o dictame da Comisión Informativa de Urbanismo, nos antecedentes 
transcrito.‹ 

6.- ADOPCIÓN DE ACORDOS EN RELACIÓN CO EXPEDIENTE DE EXPROPIACIÓN 
CON MOTIVO DAS OBRAS DE "SANEAMENTO NA BACIA GALICIAQOSTA, COLECTOR 
XERAL DE TRASMAÑÓ".- 

ANTE CEDENTES.- 

Dictame da Comisión Informativa de Facenda e Patrimonio de data 25 de setembro de 2009, que 
transcríto dí: 

"Vista a proposta do Presidente da comisión de data 10.09.09, S/ expropiación dos bens necesarios 
para a execución da obra de saneamento na Bacía Galicia-Costa, colector xeral de Trasmañó. 

Visto o proxecto técnico aprobado polo Alcalde en data 28.08.2009. 

Vista a necesidade de que se incorporen ao patrimonio municipal determinados bens inmobles para a correcta 
execución das obras. 

Considerando que a aprobación do proxecto técnico leva implícita a declaración da utilidade pública das obras 
nel contempladas, e polo tanto, leva consigo a autorización para expropiar os bens e dereitos necesarios para a 
realización das obras. 

Vistos os artigos 4.l.d) da Lei 7/85 de 2 de abril Reguladora das Bases do Réxime (LBRL); 90 e 94 do Real 
Decreto Lexislativo 78l/ 1986 de 18 de abril, polo que se aprobou o Texto Refundido das Disposicións Legais 
Vixentes en materia de Réxime Local (TRRL); 10 e seguintes da Lei de Expropiación Forzosa (LEF) de |6 de 
decembro de 1954; e os concordantes do seu Regulamento (REF), de 26 de abril de 1957. 

Visto o informe da Secretaria do Concello, proponse ao pleno, previo ditame da comisión informativa de 
Facenda e Patrimonio, a adopción do seguinte 

ACORDO



PRIMEIRO. Estimar necesaria a realización da obra de SANEAMENTO NA BACIA GALICIA-COSTA, 
COLECTOR XERAL DE TRASMAÑÓ de conformidade co proxecto técnico, considerando implícita a 
declaración de utilidade pública das obras nel contempladas aos efectos da súa expropiación, de conformidade 
cos artigos 94 do TRRL e 10 da LEF. 

SEGUNDO. Aprobar a relación concreta, individualizada e valorada dos bens a ocupar necesariamente para a 
execución da obra, e que se expresan ao final deste acordo. 

TERCEIRO. Proceder á publicación deste acordo na forma a que se refire o artigo 18 da Lei de Expropiación 
Forzosa, abrindo información pública durante un prazo de quince días no taboleiro de anuncios do Concello e 
Boletín Oficial da Provincia, con notificación persoal aos interesados, para que os titulares de bens e dereitos 
afectados pola expropiación poidan achegar por escrito cantos datos permitan a rectificación dos posibles erros 
que se estimen na relación publicada ou oporse á ocupación ou disposición dos bens e dereitos por motivos de 
forma ou fondo, que han de fundamentar motivadamente. 

Aos efectos da subsanación de erros na descrición material e legal dos bens, calquera persoa natural ou xurídica 
poderá comparecer alegando cantos antecedentes ou referencias estime pertinentes. 

RELACIÓN DE BENS A EXPROPIAR 

N” finca sggundo plano parcelario: l 

Propietario segundo o Catastro: Descoñecido 
Ubicación: Trasmañó 
Referencia catrastral: 36045A05 l 01 724 
Superficie en Catastro: 1.422 M2 
Ocupación temporal: 
Superficie: 155,00 M2 Prezo: l ,OO Importe: 155,00 
Ocupación definitiva: 
Superficie: 3 l ,OO M2 Prezo:3,00 Importe: 93,00 
TOTAL: 248,00 Euros 

N“ finca sggundo plano parcelario: 2 

Propietario segpndo o catastro: JOAQUÍN ALVAREZ LAGO 
Ubicación: Trasmañó 
Referencia catrastral: 36045A05 l 01 897 
Superficie en Catastro: 710 M2 
Ocupación temporal: 
Superficie: 100,00 M2 Prezo: 1,00 Importe: 

Ocupación definitiva: 
Superficie: 20,00 M2 Prezo: 3,00 Importe:60,00 
TOTAL: 160,00 Euros 

N" finca sggundo plano parcelario: 3 

Propietario segundo o catastro: JOSEFA DOMINGUEZ BOULLOSA 
Ubicación: Trasmañó
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Referencia catrastral: 36045A05 l 01 896 
Superficie en catastro: 1.612 M2 
Ocupación temporal: 
Superficie: 145,00 M2 Prezo: 1,00 Importe: 145,00 
Ocupación definitiva: 
Superficie: 29,00 M2 Prezo: 3,00 Importe: 87,00 
TOTAL: 232,00 Euros 
N" finca sggundo plano parcelario: 4 

Propietario segundo o catastro: JUAN CABALEIRO RIVAS 
Ubicación: Trasmañó 
Referencia catrastral: 36045A0510l 895 
Superficie en Catastro: 1.036 M2 
Ocupación tmporal: 
Superficie: 85,00 M2 Prezo: 1,00 Importe: 
Ocupación definitiva: 
Superficie: 17,00 M2 Prezo: 3,00 Importe: 51,00 
TOTAL: 136,00 Euros 

N" finca sggundo plano parcelario: 5 

Propietario segundo o catastro: HERDEIROS DE FRANCISCO DOMINGUEZ GONZÁLEZ 
Ubicación: Trasmañó 
Referencia catrastral: 36045A05 l 01 893 
Superficie en catastro: 1.014 M2 
Ocupación temporal: 
Superficie: 70,00 M2 Prezo: 1,00 Importe: 
Ocupación definitiva: 
Superficie: 14,00 M2 Prezo: 3,00 Importe:42,00 
TOTAL: l 12,00 Euros 

N’ finca sgundo plano parcelario: 6 

Propietario segundo o catastro: VENTURA VÁZQUEZ CUBILLOS 
Ubicación: Trasmañó 
Referencia catrastral: 36045A0510l892 
Superficie en Catastro: 893 M2 
Ocupación temporal: 
Superficie: 70,00 M2 Prezo: 1,00 Importe: 
Ocupación definitiva: 
Superficie: 14,00 M2 Prezo: 3,00 Importe:42,00 
TOTAL: 112,00 Euros 

N" finca sggundo plano parcelario: 7 

Propietario segundo o catastro: JOAQUIN ALVAREZ LAGO 
Ubicación: Trasmañó 
Referencia catrastral: 36045A0510189l 
Superficie en catastro: 1.009 M2 
Ocupación temporal: 
Superficie: 85,00 M2 Prezo: 1,00 Importe: 
Ocupación definitiva:



Superficie: 17,00M2 Prezo: 3,00 Importe: 5 1 ,00 
TOTAL: 136,00 Euros 

N° finca sggundo plano parcelario: 8 

Propietario segundo o Catastro: CARMEN VÁZQUEZ DOMÍNGUEZ 
Ubicación: Trasmañó 
Referencia catrastral: 36045A05101 890 
Superficie en catastro: 798 M2 
Ocupación temporal: 
Superficie: 95,00 M2 Prezo: 1,00 Importe: 
Ocupación definitiva: 
Superficie: 19,00 M2 Prezo: 3,00 Importe: 57,00 
TOTAL: 152,00 Euros 

N° finca sggundo plano parcelario: 9 

Propietario segundo o Catastro: MARIA TERESA FERNÁNDEZ DOMÍNGUEZ 
Ubicación: Trasmañó 
Referencia catrastral: 36045A05101 889 
Superficie en catastro: 592 M2 
Ocupación temmral: 
Superficie: 40,00 M2 Prezo: 1,00 Importe: 
Ocupación definitiva: 
Superficie: 8,00 M2 Prezo: 3,00 Importe:24,00 
TOTAL: 64,00 Euros 

N" finca sggundo plano parcelario: 10 

Propietario segundo o catastro: DESCOÑECIDO 
Ubicación: Trasmañó 
Referencia catrastral: 36045A05101934 
Superficie en catastro: 870 M2 
Ocupación temporal: 
Superficie: 75,00 M2 Prezo: 1,00 Importe: 
Ocupación definitiva: 
Superficie: 15,00 M2 Prezo: 3,00 Impotte:45,00 
TOTAL: 120,00 Euros 

N" finca sggundo plano parcelario: ll 

ANGELA como GONZÁLEZ 
Ubicación: Trasmañó 
Referencia catrastral: 36045A05l0l935 
Superficie en Catastro: 591 M2 
Ocupación temporal: 
Superficie: 125,00 M2 Prezo: 1,00 Importe: 
Ocupación definitiva: 
Superficie: 25,00 M2 Prezo: 3,00 Importe: 75,00 
TOTAL: 200,00 Euros
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N" fincas undo lano arcelario: 13 

Pro ietario se undo o Catastro: DOLORES GONZÁLEZ DOMÍNGUEZ 
Ubicación: Trasmañó 
Referencia Catrastral: 36045A05 l 02067 
Superficie en Catastro: 541 M2 
Ocupación temporal: 
Superficie: 50,00 M2 Prezo: 1,00 Importe: 
Ocupación definitiva: 
Superficie: 10,00 M2 Prezo: 3,00 Importe: 30,00 
TOTAL: 80,00 Euros 

N” finca sggundo plano parcelaria: 14 

Propietario segundo o Catastro: HERDEIROS DE JOSÉ BOULLOSA ALONSO 
Ubicación: Trasmañó 
Referencia catrastral: 36045A05 l 02066 
Superficie en catastro: 244 M2 
cu ación t ora]: 

Superficie: 75,00 M2 Prezo: 1,00 Importe: 
Ocupación definitiva: 
Superficie: 15,00 M2 Prezo: 3,00 1mporte:45,00 
TOTAL: 120,00 Euros 

N° finca sggundo plano parcelaria: 15 

Propietario segundo o Catastro: JOAQUIN ALVAREZ LAGO 
Ubicación: Trasmañó 
Referencia catrastral: 36045A05 1 02065 
Superficie en Catastro: 249 M2 
Ocupación temporal: 
Superficie: 150,00 M2 Prezo: 1,00 Importe: 
Ocupación definitiva: 
Superficie: 30,00 M2 Prezo: 3,00 Importe: 90,00 
TOTAL: 240,00 Euros 

N° finca sggundo plano parcelaria: 16 

Propietario segundo o Catastro: JOSEFA DOMINGUEZ 
Ubicación: Trasmañó 
Referencia catrastral: 36045A05 102064 
Superficie en catastro: 261 M2 
Ocupación tegoral: 
Superficie: 150,00 M2 Prezo: 1,00 importe: 150,00 
Ocupación definitiva: 
Superficie: 30,00 M2 Prezo: 3.00 Importe: 90,00 
TOTAL: 240,00 Euros 

N" finca sgundo plano parcelario: 17



Propietario segundo 0 catastro: MANUEL LAMEIRO CORUGEIRA 
Ubicación: Trasmañó 
Referencia catrastral: 36045A05 l 02061 
Superficie en catastro: 920 M2 
Ocupación temmral: 
Superficie: 25,00 M2 Prezo: 1,00 Importe: 
Ocupación definitiva: 
Superficie: 5,00 M2 Prezo: 3,00 Importe: 15,00 
TOTAL: 40,00 Euros 

N° finca segundo plano parcelario: 18 

Propietario segundo o catastro: ALBA CALZAS DOMINGUEZ 
Ubicación: Trasmañó 
Referencia catrastral: 36045A05 l 02062 
Superficie en catastro: 187 M2 
Ocupación temmral: 
Superficie: 60,00 M2 Prezo: 1,00 Importe: 
Ocupación definitiva: 
Superficie: 12,00 M2 Prezo: 3,00 Importe: 36,00 
TOTAL: 96,00 Euros 

N" finca sggundo plano parcelario: 19 

Propietario segundo o catastro: MANUEL LAMEIRO CORUGEIRA 
Ubicación: Trasmañó 
Referencia catrastral: 36045A05l02063 
Superficie en catastro: 250 M2 
Ocupación temporal: 
Superficie: 80,00 M2 Prezo: 1,00 Importe: 

Superficie: 16,00 M2 Prezo: 3,00 lmporte:48,00 
TOTAL: 128,00 Euros 

N° finca segundo plano parcelario: 21 

Propietario segundo o catastro: MARTA BOULLOSA CABALEIRO 
Ubicación: Trasmañó 
Referencia catrastral: 36045A05 101941 
Superficie en Catastro: 1492 M2 
Ocupación temmral: 
Superficie: 25,00 M2 Prezo: 1,00 Importe: 
Ocupación definitiva: 
Superficie: 5,00 M2 Prezo: 3,00 Importe: 15,00 
TOTAL: 40,00 Euros
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Votación e dictame: 

A Comisión informativa de facenda e patrimonio, co voto favorable dos Sres. Concelleiros do Grupo 
Municipal do PSdeG-PSOE (4), do BNG (2), do PG (l) e a abstención do Grupo Municipal do PP (4) 
dictaminou favorablemente a proposta da Alcaldía antes transcrita." 

VOTACIÓN E ACORDO.- 
Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade dos/as 

Sres./as Concelleiros/as, sendo vinteún votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 8 do PP, 3 do BNG, e 2 do PG), 
aprobou, nos seus propios termos, o dictame da Comisión Informativa de Facenda e Patrimonio, nos 
antecedentes transcrito.- 

7.- ADOPCIÓN DE ACQRDOS EN RELACIÓN CO EXPEDIENTE DE EXPROPIACIÓN 
CON MOTIVO DAS OBRAS DE "URBANIZACI N DO CAMIÑO DE COSTOIA (TRAMO AVDA. 
DE REDONDELA A CAMIÑO DE SUBIDA A CIDADELLE] EN CHAPELA, REDONDELA".- 

ANTECEDENTES.- 

Dictame da Comisión Informativa de Facenda e Patrimonio de data 25 de setembro de 2009, que 
transcrito dí: 

"Vista a proposta do Presidente da comisión de data 10.09.09, S/ expropiación dos bens necesarios 
para a execución da obra de urbanización do Camiño de Costoia (Tramo Avda de Redondela a Camiño de 
Subida a Cidadelle) en Chapela, Redondela que transcrita di: 

Visto o proxecto técnico aprobado polo Alcalde en data 20.08.2009. 

Vista a necesidade de que se incorporen ao patrimonio municipal determinados bens inmobles para a correcta 
execución das obras. 

Considerando que a aprobación do proxecto técnico leva implícita a declaración da utilidade pública das obras 
nel contempladas, e polo tanto, leva consigo a autorización para expropiar os bens e dereitos necesarios para a 
realización das obras. 

Vistos os artigos 4.1 .d) da Lei 7/85 de 2 de abril Reguladora das Bases do Réxime (LBRL); 90 e 94 do Real 
Decreto Lexislativo 781/ 1986 de 18 de abril, polo que se aprobou o Texto Refundido das Disposicións Legais 
Vixentes en materia de Réxime Local (TRRL); 10 e seguintes da Lei de Expropiación Forzosa (LEF) de 16 de 
decembro de 1954; e os concordantes do seu Regulamento (REF), de 26 de abril de 1957. 

Visto o informe da Secretaria do Concello, proponse ao pleno, previo ditame da comisión informativa de 
Facenda e Patrimonio, a adopción do seguinte 

ACORDO 
PRIMEIRO. Estimar necesaria a realización da obra de URBANIZACIÓN DO CAMIÑO DE COSTOIA 
(TRAMO AVDA DE REDONDELA A CAMIÑO DE SUBIDA A ClDADELLE) EN CHAPELA, 
REDONDELA de conformidade co proxecto técnico, considerando implícita a declaración de utilidade pública 
das obras nel contempladas aos efectos da súa expropiación, de conformidade cos artigos 94 do TRRL e l0 da 
LEF. 

SEGUNDO. Aprobar a relación concreta, individualizada e valorada dos bens a ocupar necesariamente para a 
execución da obra, e que se expresan ao final deste acordo.



TERCEIRO. Proceder á publicación deste acordo na forma a que se refire o artigo 18 da Lei de Expropiación 
Forzosa, abrindo información pública durante un prazo de quince días no taboleiro de anuncios do Concello e 
Boletín Oficial da Provincia, con notificación persoal aos interesados, para que os titulares de bens e dereitos 
afectados pola expropiación poidan achegar por escrito cantos datos permitan a rectificación dos posibles erros 
que se estimen na relación publicada ou oporse á ocupación ou disposición dos bens e dereitos por motivos de 
forma ou fondo, que han de fundamentar motivadamente. 

Aos efectos da subsanación de erros na descrición material e legal dos bens, calquera persoa natural ou xurídica 
poderá comparecer alegando cantos antecedentes ou referencias estime pertinentes. 

RELACIÓN DE BENS A EXPROPIAR 
N“ finca sggundo plano parcelaria: l 

Propietario segundo o Catastro: ANTONIO ARJONES GIL 
Ubicación: CR Mouriño A 2 (D) - Cidadelle - Chapela 
Referencia catrastral: 7695603NG2779N000 1 ZP 
Superficie en Catastro: 780 M2 
Superficie a expropiar: 20,87 m2 
Valoración da expropiación: 834,80 G 
Valoración dos béns e servicios: 
36,00 m2 muro de bloques formigón, 22,00 €/m2 ........ .. 792,00 € 
Total valoración béns e servicios ................................... .. 792,00 € 

N“ finca segundo plano parcelario: 2 

Propietario segundo o Catastro: JOSÉ GIL SOBRAL 
CR Mouriño, A 4 (C) 

Referencia catrastral: 7695602NG2779N000l SP 
Superficie en Catastro: Superficie construida: 389 m2 

Superficie suelo: 551 m2 
Superficie a expropiar: 9,02 m2 
Valoración da expropiación: 360,80 € 
Valoración dos béns e servicios: ----- 

N° finca sggundo plano parcelaria: 5 

Propietario segundo o Catastro: HRDOS. CARMEN LÓPEZ CASTRO 
Ubicación: Avda. Redondela 21 (A)-Cidadelle-Chapela 
Referencia catrastral: 7593001NG2779S0001MK 
Superficie en catastro: Superficie construida: ---- 

Superficie suelo: 1.487 m2 
Superficie a expropiar: 100,46 m2 
Valoración da expropiación: 4.018,40 € 
Valoración dos béns e servicios: 
145 ud. Cepas de vide a 12,00 €/u .......... .. 144,00 € 
27,00 M2 muros mampostería a 42,00 €/m2 ....... .. 1.134,00 € 
Total valoración béns e servicios .......................... .. 1.278,00 E
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N" fincas undo lano arcclario: 6 

Pro ietario se undo o catastro: SARA SENLLE LÓPEZ 
Ubicación: CM Roncal -Cidadelle-Chapela 
Referencia catrastral: 7795 1 22NG2779N0001KP 
Superficie en catastro: Superficie construida: -- m2 

Superficie suelo: 315 m2 
Spperficie a expropiar: 218,40 m2 
Valoración da expropiación: 8.736,00 € 
Valoración dos béns e servicios: 
12 Ud. Çepade videa l2,00€/U .............. .. 144,00€ 
1 Ud, Arbore frutal a 32,00 €/U .............. .. 32,00 G 
Total valoración dos béns e servicios ....... .. 176,00 G 

N° finca sggundo plano parcelario: 7 

Prgpietarío segpndo o catastro: JOSÉ JAIME RODRÍGUEZ RODRÍGUEZ 
Ubicación: CR Roncal - Cidadelle, l7-Chapela 
Referencia catrastral: 77951 23NG2779N0001 RP 
Superficie en catastro: Superficie construida: 306 m2 

Superficie suelo: 415 m2 
Superficie a expropiar: 51,42 m2 
Valoración da expropiación: 2.056,80 € 
Valoración dos béns e servicios: ----- -- 

N" finca sggundo plano parcelario: ll 

Propietario segundo o catastro: DESCOÑECIDO 
Ubicación: Avda. de Redondela - Cidadelle-Chapela 
Referencia catrastral: 7593009NG2779S0001 EK 
Superficie en Catastro: Superficie construída: --- m2 

Superficie suelo: 287 m2 
Superficie a expropiar: 10.50 m2 
Valoración da expropiación: 420,00 € 
Valoración dos béns e servicios: 
3,00 M2 muros mampostería a 42,00 €/m2 ..... .. 126,00 G 
Total valoración béns e servicios ..................... .. 126,00 € 

N” finca sggundo plano parcelario: 12 

Propietario segpndo o catastro: DESCOÑECIDO 
Ubicación: Avda. de Redondela - Cidadelle-Chapela 
Referencia catrastral: 7593008NG2779S0O01JK 
Superficie en Catastro: Superficie construída: --- m2 

Superficie suelo: 222 m2 
Superficie a expropiar: 123,50 m2 
Valoración Q expropiación: 4.940,00 € 
Valoración dos béns e servicios: 
6,00 M2 muros mampostería a 42,00 €/m2 .............. .. 252,00 G 
Total valoración béns e servicios ............................. ..252,00



Ubicación: Campo das Redes, Redondela. 
Referencia catrastral: 242301 SNG3 82280001 RA 
Superficie en catastro: 744 M2 
Superficie a expropiar: 400 m2 
Valoración expropiación: 20.000 E 
Valoración bienes e servizos por ocupación temporal de 160 m2: 800 € 

Votación e dictame: 

A Comisión informativa de facenda e patrimonio, co voto favorable dos Sres. Concelleiros do Grupo 
Municipal do PSdeG-PSOE (4), do BNG (2), do PG (l) e a abstención do Grupo Municipal do PP (4), 
dictaminou favorablemente a proposta da Alcaldía antes transcrita." 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade dos/as 
Sres./as Concelleiros/as, sendo vinteún votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 8 do PP, 3 do BNG, e 2 do PG), 
aprobou, nos seus propios termos, o dictame da Comisión Informativa de Facenda e Patrimonio, nos 
antecedentes transcrito.- 

9.- APROBACIÓN DEFINITIVA ALTERACIÓN CALIFICACIÓN XURÍDICA D0 BEN 
MUNICIPAL "VIVENDAS MESTRES ANTIGO COL. ENCINAS".- 

ANTECEDENTES.- 

Dictame da Comisión Informativa de Facenda e Patrimonio de data 25 de setembro de 2009, que 
transcrito dí: 

Vista a proposta do Presidente da Comisión de data 24.09.09, que transcrita di : 

"O Concello Pleno en sesión de data 29 de xuño de 2009, aprobou inicialmente a calificación xurídica 
dun ben municipal recollido no Inventario Municipal de Béns co carácter de Patrimonial, figurando co número 
de orde 4077 e número de orde de grupo 383 “vivendas mestres antigo Col. Encinas”, figurando como local 6, 
Es E Pr 00 Po Ol Destino “Almacen sen Uso (N° 22)" de 86,68 m2, para que quede clasificado como de 
dominio público afectado ao servizo de participación cidadá. 

Sometido o expediente ao trámite de información pública mediante anuncio publicado no Boletín 
Oficial da Provincia n° 141, do 24 de xullo e Taboleiro de Anuncios da Casa do Concello, e segundo se 
desprende da certificación de Secretaria de data 18.09.09, non se formulou alegación ou observación contra 
dita aprobación. 

Á vista do que, esta Presidencia á Comisión Informativa, ten a ben propoñer que, polo Concello Pleno, 
se adopten os seguintes acordos: 

Primeiro.- Aprobar definitivamente a alteración da calificación xurídica do citado ben a fin de que 
queda clasificado como de dominio público afectado ao servizo de participación cidadá. 

Segund .- Facer as pertinentes anotacións no Inventario Municipal de Bens, e comunicar dita 
alteración ao Rexistro da Propiedade, para que quede constancia rexistral do cambio na inscrición do ben. 

Terceiro.- Reflexar no Inventario Municipal de Béns de xeíto separado o devandito ben con respecto 
ao resto dos inmobles que actualmente se atopan cos mesmos números de orde."
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Votación e dictame: 

A Comisión infonnativa de Facenda e patrimonio, co voto favorable dos Sres. Concelleiros do Grupo 
Municipal do PSdeG-PSOE (4), do BNG (2), o voto en contra do Grupo Municipal do PP (4) e a abstención do 
PG (l), dictaminou favorablemente a proposta da Alcalcüa antes transcrita." 

INTERVENCIÓNS.- 

A Concelleira Sra. Canal Gómez dí que o seu grupo político vai a votar favorablemente a pesar de non 
estar de acordo coa finalidade da alteración da calificación xurídica do ben, que non é outra que cobrar taxas. 

VQTAÇIÓN E AÇORDQ.- 
Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade dos/as 

Sres./as Concelleiros/as, sendo vinteún votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 8 do PP, 3 do BNG, e 2 do PG), 
aprobou, nos seus propios termos, o dictame da Comisión Informativa de Facenda e Patrimonio, nos 
antecedentes transcrito.- 

10.- PETICIÓN DA ASOCIACIÓN CORAL ALVEDOSA, EN RELACIÓN CON LOCAL DE 
ENSAIO NO CENTRO SOCIOCOMUNITARIO DE REDONDELA.- 

ANTECEDENTES.- 

Dictame da Comisión Informativa de Interior de data 25 de setembro de 2009, que transcrito dí: 

" Antecedentes.- 

Pola Presidencia ponse de manifesto o escrito presentado por D. ÇECILIO IGLESIAS ORGE, con 
data 22 de setembro de 2009, en calidade de Vicepresidente da ASOCIACION CORAL ALVEDOSA, no que 
expón que a Asociación, formada por 42 membros, todos eles tamén socios do Centro Sociocomunitario de 
Redondela, mantén dende fai 25 anos unha actividade constante de ensaios (dúas veces por semana) no 
mencionado centro. 

Dende o pasado 2 de setembro a Coral, non puido ensaiar no centro sociocomunitario de Redondela, 
por atoparse en obras, sen ofrecérselle por parte da dirección do centro un local alternativo. 

Remata solicitando que polo Concello Pleno, se adopten unha serie de acordos en relación coa 
problemática xurdida ao respecto, en relación co local de ensaio da devandita Coral. 

Intervencións.- 

(...) 

Votación e dictame.- 

Sometido a asunto a votación, a Comisión Informativa de Interior, fai seu o escrito presentado polo 
vicepresidente da Asociación Coral Alvedosa, e en votación ordinaria e por maioría dos/as Sres./as 
Concelleiros/as, sendo sete votos a favor (4 do PSdeG-PSOE, 2 do BNG, e l do PG), e catro abstencións (4 do 
PP), estimou oportuno propoñer ao Concello Pleno, a adopción dos seguintes acordos:



Primeiro.- Solicitar do Centro Sociocomunitario de Redondela, un local alternativo para poder 
desenrolar os ensaios a Asociación Coral Alvedosa. 

Seggdo.- Solicitar da Consellería de Traballo e Benestar da Xunta de Galicia, un compromiso firme, 
de que esta Coral disporá dun local de ensaio no propio Centro de Redondela, unha vez rematadas as obras que 
se están realizando, local do que sempre dispuxeron." 

INTERVENCIÓNS.- 

O concelleiro Sr. Bastos Fenrández entende que despois de 25 anos de actividade da coral ben merece 
que se lle presten apoios, polo que o PG vai loitar para que dispoñan dun local de ensaio. 

O concelleiro Sr. Pazos Docampo estima que o Centro da 3‘ Idade debe facilitar o movemento 
asociativo de tal xeito que sexa doadA a práctica dc actividades de todo tipo. Entende que falando sempre se 
chega a bo termo, e que non se pode confundir o papel político co de funcionario. Considera necesario o local 
para destinar aos ensaios da coral, polo que debe buscarse a solución no propio Centro da 3*‘ Idade. 

A concelleira Sra. Canal Gómez pregunta se o presentado é un rogo, unha moción, ou que é o que se 
presenta e ante quen. 

Sinala que como é sabido a falta de local de ensaio da coral ven dada pola execución de obras no 
centro social por importe duns 150.000 euros. Considera que os responsables municipais pretenden politizar 
este tema e expresa a súa disconformidade con que se traia o asunto ao pleno, cando o Concello non ten 
competencias con respecto ao centro social. Indica que dado que os lúns e mércores o auditorio da Xunqueira 
non se utiliza, debería o Concello poñelo a disposición da Coral para que esta efectúe os seus ensaios, e pon de 
manifesto que o centro social ten ofrecido un local na Casa do Mar para ensaio da Coral. 

Finalmente resalta que a prioridade do Centro Social son as persoas dependentes, sendo elo 
consecuencia da falla dun centro de día no municipio debido á mala xestión do goberno local, ao que insta para 
que efectúe as xestións oporttmas para se faga. 

O concelleiro Sr. González Iglesias recorda que coa finalidade de que se prestara unha atención 
adecuada á xente maior, o concello doou o edificio no que se localiza o centro socio-comunitario. Dí que a Sra. 
Canal Gómez non debe confimdir o seu labor de voceira do PP coa súa función de directora do centro social e 
con respecto á cesión dunha aula no auditorio, móstrase favorable a que, en caso de que se pida, se ceda. Por 
último sinala que o centro de día xa está adxudicado. 

O concelleiro Sr. Bastos Fenrández dí que o PG apoia a solicitude da coral e a de dar solución ás 
necesidades das persoas maiores e o que quere é que tanto o concello como a directora do centro social 
resolvan satisfactoriamente o conflicto da coral. 

O concelleiro Sr. Pazos Docampo considera que ao Partido Popular non lle preocupan as necesidades e 
problemas dos veciños, e que a intención da dirección do centro social parece ser que é que a coral non volva 
ao mesmo. Entende que a Lei de Bases do Réxime Local abre indefinidamente as competencias do Concello, 
polo que non pode falarse de incompetencia na materia que se está a tratar, e dí que a Sra. Canal non debe 
confundir o su papel de funcionaria co de politica, e que espera que en 2 semanas o conflicto esté resolto, e a 
coral ensaiando no centro social porque forma parte da labor social deste tipo de centros. 

A concelleira Sra. Canal Gómez manifesta que ven cumprindo estrictamente coas súas fimcións como 
funcionaria nos 2| anos que leva na Administración, e considera mezquino que se metan co traballo dunha 
persoa, sendo a súa prioridade a xente dependente.
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O concelleiro Sr. González Iglesias dí que este gobemo dende o ano 1986 ven efectuando reduccións 
fiscais para a xente maior, en consideración a súa situación económica e á gran estima que se lle ten a este 
colectivo. 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioria dos/as Sres./as 
Concelleiros/as, sendo trece votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 3 do BNG, e 2 do PG), e oito votos en contra (8 
do PP), aprobou, nos seus propios termos, o dictame da Comisión Informativa de Interior, nos antecedentes 
transcrito.- 

11.- ACTIVIDADE DE CONTROL DO PLENO: 

ll.l.- DAR CONTA DE RESOLUCIÓNS DA ALCALDIA E CONCELLEIROS 
DELEGADOS.- 

O Concello Pleno dase por enterado do contido das Resolucións da Alcaldia e dos Concelleiros 
Delegados dende o día 4 ao 23 de setembro de 2009.- 

112.- MOCIÓNS.- 

11.2.1.- MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL DO PARTIDO POPULAR RELATIVA Á 
APLICACIÓN DE RECURSOS DO FONDO ESTATAL DE INVERSION LOCAL PARA O 
PAGAMENTO'DOS GASTOS CORRENTES DAS ENTIDADES LOCAIS E Q MANTEMENTO DOS 
SERVICIOS BASICOS QUE PRESTAN AOS CIDADANS.- 

ANTECEDENTES.- 

Moción presentada por Dona. Francisca Canal Gómez, Voceira do Grupo Municipal do Partido 
Popular, no Rexistro Xeral do Concello, con data 28.09.09, que transcrita dí: 

"A Constitución Española ademáis de garantir a autonomia dos concellos, no seu artigo 142 consagra 
o principio de suficiencia establecendo que as facendas locais "deberán dispor dos medios suficientes para o 
desempeño das funcións que a lei atribúe ás Corporacións respectivas e se nutrírán fundamentalmente de 
tributos propios e de participación nos do Estado e das Comunidades Autónomas". 

Os concellos son as institucións máis próximas aos cidadáns e se convertíron nun elemento 
vertebrador insustituible para a cohesión de España e para a aplicación efectiva e eficiente das diferentes 
politicas que dimanan do ámbito estatal ou autonómico. Son as institucións que directamente coñecen e 
resolven as necesidades máis urxentes dos cidadáns e as que máis eficazmente prestan as politicas sociais. 

Pois ben, o Goberno Socialista e o seu Presidente, Sr. Rodríguez Zapatero, lejos de diseñar e aprobar 
un modelo de financiación establece para as Corporacións Locais, acorde coas necesidades municipais e as 
súas competencias, e a pesar da perentoria situación pola que están atravesando, incumpriu os seus propios 
compromisos impedindo que o novo modelo de ñnanciación se aprobara simultáneamente co das Comunidades 
Autónomas. 

Si estes incumprimentos xa de por si son graves, o é máis o que a progresiva perda de ingresos que 
están sufrindo as Corporacións Locais, como consecuencia desa "inexistente" crise económica e a inactividade 
do Goberno Socialista para adoptar medidas eficaces que serviran para paliar os seus efectos, este' derivando 
nunha asfixia económica que está poñendo en resgo o poder atender os seus compromisos económicos e os



servicios públicos máis elementais. Son xa varios os concellos os que, a fin de paliar a súa nefasta situación 
económica e ante a imposibilidade de facer fronte aos pagamentos das nóminas dos seus empregados públicos, 
están recurrindo á aprobación de expediente de regulación de emprego. 

Entretando o Gobemo Socialista, ignorando a situación financeira dos Concello e sen adoptar medida 
algunha que servira para contrarrestar a perda de recadación que está provocando a crise, limitouse a aprobar 
un Fondo Estatal de Inversión Local, dotado con 8.000 millóns de euros, destinando, únicamente, a financiar a 
realización de obras de carácter municipal. 

Segundo xa anunciou o Goberno non haberá un novo modelo de financiamento ata o exercicio 2011 e 
para o vindeiro exercicio está anunciando a creación dun novo Fondo de 5.000 millóns de euros, supostamente 
destinado a inversións productivas nos concellos. O Goberno volve a incurrir no mesmo erro ao non 
contemplar a financiación dos servicios públicos e facilitar financiación adicional para o pagamento das 
débedas dos consistorios, con grave perxuizo para os cidadáns. 

Por todo iso, o Grupo Municipal Popular propón ao Pleno do Concello, a aprobación dos seguintes 
acordos: 

Primeiro.- Instar ao Goberno da Nación que aplique 3.000 millóns de euros do anunciado Fondo 
Estatal de Inversión Local para gastos ordinarios das Corporacións Locais que permitan o pagamento das 
débedas pendentes dos concellos e a prestación dos servizos públicos aos cidadáns. 

Segundo.- Trasladar estes acordos ao Presidente do Goberno, á Vicepresidenta Segunda do Goberno e 
Ministra de Economia e Facenda, ao Vicepresidente Terceiro do Goberno e Ministro de Política Territorial e 
aos Voceiros Parlamentarios no Congreso e Senado." 

INTERVENCIÓNS.- 

O concelleiro Sr. Pazos Docampo manifesta que é unha incoherencia do Partido Popular pretender por 
unha parte que se reduza ao nínimo legal o tipo impositivo do IBI, o que conleva a reducción da capacidade 
financeira do Concello, e por outra que se pida o Estado que financie os gastos correntes a través do Fondo 
Local de Investimento Local, tendo ademáis en conta que a finalidade deste plan e incentivar a economia, non 
atender gastos correntes. 

O concelleiro Sr. González Iglesias estima que o Partido Popular está instalado nun ataque sistemático 
aos concellos e institucións gobernados polo PSOE. Expresa a súa total disconformidade cos acordos que se 
propoñen na Moción porque iso representaría cambiar a aplicación dun diñeiro que se pretende destinar a 
reactivar a economía e paliar a situación de crise, en primar a mala xestión dos concellos, mediante axudas, en 
prexuízo daqueles que xestionaron adecuadamente. 

A concelleira Sra. Canal Gómez manifesta a súa oposición á politica do Plan Z por canto non cre na 
política do cemento. Di que debe primar a eficacia e eficiencia na aplicación do diñeiro público coa finalidade 
de crear postos de traballo e unha economia sostible. Por último defende a Moción presentada porque propón 
un modelo de financiación acorde coas necesidades das Corporacións Locais. 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría dos/as SresJ 
concelleiros/as asistentes, sendo trece votos en contra (8 do PSdeG-PSOE, 3 do BNG e 2 do PG), e oito votos a 
favor (8 do PP), rexeitou a moción do grupo municipal do Partido Popular, nos antecedentes transcrita.-
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11.3.- COM ' - .‹ . 
' IAS DE CONCELLEIR S.- 

A).- Escrito do concelleiro Sr. Pazo Co ña en s licitude de c m arecencia Plen e membro d 
obemo do Concello ue transcrito dí: 

"Ante o agravamento dos problemas de tráfico que ven sufrindo a nosa vila nas denadeiras datas, o 
grupo municipal do Partido Popular, solicita: 

A comparecencia no Pleno do Concello do Concelleiro de tráfico, para explicar o contido das medidas 
adoptadas polo Governo en relación ao asunto descrito." 

INTERVENCIÓNS.- 

O concelleiro Sr. Pazos Couñago interpela ao Sr. Alcalde para que plantexe adecuadamente os termos 
do debate, manifestando a Presidencia que se efectuará mediante pregunta, resposta, pregunta e resposta, 
finalizando, por conseguínte, o concelleíro comparecente, 

O concelleiro Sr. Pazos Couñago dí que a pretensión de comparecencia é que o concelleiro Delegado 
de Tráfico dé conta do realizado e das medidas que pretende aplicar en materia de tráfico nun futuro inmediato. 
Entende que dende a anterior comparecencia do agora novamente comparecente, os problemas de trafico 
téñense agravado considerablemente, e sinala en via de exempleo a insuficiencia das prazas de aparcamento, a 
falta de zonas de carga e descarga, as graves dificultades de movilidade, etc., e considera tremendo que no 
cuarto Concello da Província os vehículos que circulan pola Avda. Ernestina Otero teñan que facelo sorteando 
as árbores existentes na mesma. 

O concelleiro Sr. Reguera Ocampo dí que a circulación entre árbores na Avda. Ernestina Otero faí 
unha circunstancia moi puntual e por un periodo moi breve, ocasionada pola instalación de canalizacións na 
referida Avda. Indica que xa ten explicado os criterios para a organización do tráfico que se resumen en 
sinalización e reorganización, os cales son decididos polos funcionarios municipais técnicos en tráfico. 

Explica que para organizar o tráfico na entrada e saida de Redondela por Vilavella, que presentaba 
dificultades polas obras na rúa José Regojo, estableceuse como vía de saída a rúa Pai Crespo e a entrada pola 
Praza de Ponteareas e Prego de Montaos. Lamenta que o Partido Popular non teña fonnulada ningunha 
proposta, ainda que espera que o faga, e subraia a felicitación que lle expresaron os comerciantes pola 
implantación da zona azul, asi como a do próximo establecemento na zona do Viaducto de Madrid. Última a 
súa intervención indicando que a orografia e a estructura e diseño viario do casco non facilitan unha perfecta 
movilidade e organización do tráfico rodado. 

O Sr. Pazos Couñago entende que os problemas de tráfico non son consecuencia das obras, senón da 
neglixente xestión do responsable de tráfico. Di que estará encantado de formular propostas, pero que para elo 
é necesario lle entreguen o plan de tráfico que ten a concellalía, e que a zona azul foi unha proposta dos 
empresarios e remata facendo mención ás queixas deste colectivo polo caos de tráfico nos últimos tempos. 

O concelleiro Sr. Reguera Ocampo considera que a pesar das obras o tráfico no centro é fluído e suliña 
o esforzo realizado para a sinalización viaria. Dí que poderá o Sr. Pazos dispor do Plan de Tráfico cando queira 
para que faga as propostas que estime convintes. 

B).- Escrito do concelleiro Sr. Pazos Couñago en solicitude de comparecencia en pleno de membro do 
goberno, gue Escrito dí:



"Ante o anuncio realizado dende a concellería de normalización lingüística relativo ás liñas de 
actuación que conformarán a actuación política de ese departamento no futuro próximo, o grupo municipal do 
Partido Popular, solicita: A comparecencia no Pleno do Concello do concelleiro de Normalización Lingüística, 
para explicar o comido das medidas adoptadas polo Govemo en relación o asunto descrito." 

INTERVENCIÓNS.- 

O concelleiro Sr. Pazos Couñago recorda que no anterior pleno formulou unha pregunta relativa a que 
se os grupos de gobemo respaldaban os anuncios realizados por unha funcionaria do servizo de normalización 
lingüística deste concello en relación ás liñas de actuación deste departamento nos próximos meses, entre as 
que se atopaba a organización de mvilizacións e protestas en contra do decreto do galego, sendo respostado 
polo Sr. Alcalde Acctal. no sentido de descoñecer a existencia de declaracións de funcionarios do indicado 
servizo sobre este tema, e que seguirán apoiando o cometido e finalidade do servizo de Normalización 
Lingüística. 

De seguido indica que unha recente manifestación en contra do decreto do galego foi financiada, en 
parte, con cartos do Concello, o que entende como algo que produce escándalo, polo que solicita se lle informe 
ampliamente ao respecto. 

O concelleiro Sr. Pazos Docampo dí que a Lei de Normalización Lingüística establece que os poderes 
públicos de Galicia promoverán o uso da lingua galega e asegurarán a súa normalización como lingua propia 
do noso pobo, e que a ordenanza reguladora do uso do galego no Concello de Redondela recolle que o servizo 
de normalización lingüística promoverá a consecución da normalización do uso do galego en tódos os ámbitos 
sociais e que o Concello de Redondela en defensa dos intereses dos veciños e veciñas do municipio actuará en 
defensa do seu dereito ao uso idioma galego, podendo para este fin apoiar queixas e iniciativas para asegurar a 
plena nomialización da lingua galega. 

O concelleiro Sr. Pazos Couñago exhibe unha factura para pagar con cargo a fondos municipais, os 
gastos ocasionados polo desprazamento, en autobúns, a Santiago para asistir á manifestación convocada pola 
Mesa de Normalización Lingüística en contra do decreto do galego. Di que noutros concellos a factura pagouna 
o BNG, e aqui o Concello, e considera un escándalo que se financie con cargos públicos actividades privadas. 
Fai referencia á responsabílidade penal que isto significa para o que da lectura a un artigo do Código Penal. 

O concelleiro Sr. Pazos Docampo argumenta que é obriga do Concello a defensa da lingua galega 
como lingua propia de galicia e como idioma oficial do Concello de Redondela, sendo o PP o único partido que 
pretende eliminar o mellor patrimonio que ten o país galego. 

11.4.- ROGOS E PREGUNTAS.- 

l.- O concelleiro D. José Alberto Pazos Couñago formula a seguinte pregunta: 
Ante a preocupación polos problemas veciñais que, parece teñen aflorado no bigobemo de Redondela, 

tal e como se pode comprobar no presente pleno, este concelleiro se sinte con novos ánimos para intentar paliar 
os problemas de algúns veciños, que si ben non teñen a transcedencia nin a gravidade doutros, que por exemplo 
se quedaron sen local de ensaio, si teñen algúns problemas menores, como poden ser o acceso dende as súas 
vivendas ás viás de comunicación, e incluso o risco evidente para as súas vidas derivado dos problemas de 
tráfico na súa parroquia. 

En Plenos anteriores vimos intentando chamar a atención do bigobemo municipal sobre a 
problemática relacionada coa rotonda que se está executando en Rande. Así, son numerosos os veciños 
afectados que solicitaron que se articule unha solución que lles permita acceder con seguridade, dende o 
camiño das pedriñas á N-552. Certo é, que como consecuencia dunha moción presentada ante este pleno, se
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modificou o proxecto para dotar de sinalización semafórica o citado camiño, pero non é menos certo, que tal 
solución non parece a idónea, a xuizo dos veciños afectados. 

Estes, siguen considerando que a opción que mellor solucionar-ía os seus problemas, sería que o 
camiño das Pedriñas, tivese saída á rotonda, e nos manifestaron a súa vontade de manter unha reunión coas 
autoridades competentes, a fin de trasladarlle as súas inquietudes. 

Por iso e visto que as obras sufriron unha demora debido a que xurdiron problemas de tipo técnico, e 
entendendo que tal atraso posibilita a reunión solicitada, vimos a formular a seguinte pregunta: 

¿Realizou ou vai a realizar este goberno algimha xestión encaminada a posibilitar unha reunión entre 
os afectados e o subdelegado do Goberno a fin de alcanzar unha solución á problemática, satisfactoria para 
todos os implicados?. 

O Sr. Alcalde resposta que non. 

2.- A concelleira Sra. Alonso Gómez, formula a seguinte pregunta: 
Hai dous Plenos, esta Concelleira formulou un rogo no que se solicitaba o cambio de localización dos 

contenedores sitos na rúa Eemestina Otero n° 17 ubicados á altura do supermercado Froiz, xa que os mesmos 
suponían un obstáculo visual e, polo tanto, un perigo para os veciños do garaxe de dito inmoble na súa saida do 
mesmo. 

Queremos recordar unha vez máis que os veciños da zona denunciaron en reiteradas ocasións ante o 
Concello a perigosidade da nova ubicación dos contenedores, que, por outra banda, non entendemos que se non 
se sitúan pegados á beirarrúa, como é o lóxico e nonnal. E os mesmos veciños solicitaron a súa reubicación 
para reducir o risco que supón agora mesmo un acto tan sinxelo como é o de sair do garaxe, nunha zona con 
unha alta densidade de tráfico. 

É por isto que, pregunto: 

¿Cál é a razón pola que se fai caso omiso da petición dos veciños do inmoble situado na rúa Ernestina 
Otero n“ 17 e non se reubicaron os contenedores para que sair do garaxe non supoña un deporte de alto risco 
para os habitantes de dito edificio?. 

O concelleiro Sr. Pazos Docampo contesta que o reparto de contenedores faise homoxeneamente en 
todo o territorio, e que neste caso concreto situánse nunha zona onde existe a maior densidade de poboación. 

3.- A concelleira Dona. Laura Lago Aller, formula a seguinte pregunta: 
Recentemente, a Deputación Provincial de Pontevedra ofertou unha serie de cursos orientados aos 

xóvenes para realizar durante os meses de setembro, outubro e novembro do presente ano. 

O Programa, chamado ACT ÍVATE, e cito literalmente, consistía en ofrecerlles unha selección de 
cursos aos mozoa e mozas da nosa Provincia, para que os concelleiros de menos de 50.000 habitantes se 
adherisen ao Programa, con idades comprendidas entre os l6 aos 35 anos (ambos incluídos). 

Tendo en conta que Redondela cumpre co requisito do número de habitantes, que somentes se tiña que 
facilitar un local para desenolver os recursos dende o Concello, e tamén tendo en conta que un Concelleiro do 
Goberno Municipal se atopa na Corporación Provincial e polo tanto forzosamente tiñan no noso Concello que 
estar ao tanto da oferta deste programa, pregunto:


